



Issue date: 20/05/2024

Certificate ID: -

Saved at: 20/05/2024

تاريخ الإصدار: 20/05/2024

رقم الشهادة: -

تم الحفظ في: 20/05/2024

## شهادة الخدمة Service Certificate

To whom it may concern,

إلى من يهمه الأمر،

This letter is issued by the employee upon contract termination and completion of service.

أصدرت الشهادة بناء على طلب الموظف وخدمته خلال فترة العمل لدى صاحب العمل.

Full name	عماد عبدالمحسن طة عطية	الاسم الكامل
ID / Iqama number	2174504536	رقم الهوية / الإقامة
Nationality	مصرى	الجنسية
Company name	سعود عبدالعزيز السيف للمقاولات	اسم المنشأة
Job title	فني ديكور	المسمى الوظيفي
Job type	عقد بدوام كامل	نوع الوظيفة
Service duration	01/01/2020 - 19/07/2022	مدة الخدمة

This letter has been issued based on employee's request without any liability on Qiwa or HRSD. Certificate is reviewed and approved by the employer and **does not need to be signed nor stamped**. To validate this certificate, please scan the below QR Code and enter Certificates information to verify its content.

وقد أعطي هذه الإقامة بناء على طلبه ودون أدنى مسؤولية على منصة قوى، الشهادة معتمدة ولا تحتاج إلى توقيع أو ختم، للتحقق من صحة الشهادة قم بنسخ الرمز أدناه أو أدخل رقم الشهادة.

Human Resources and  
Social Development

Approved by Ministry of Human Resources and Social Development  
موافق ومعتمد من قبل وزارة الموارد البشرية والتنمية الاجتماعية



Verify certificate



Issue date: 17/05/2024

Certificate ID: -

Saved at: 17/05/2024

تاريخ الإصدار: 17/05/2024

رقم الشهادة: -

تم الحفظ في: 17/05/2024

## شهادة الخدمة Service Certificate

To whom it may concern,

إلى من يهمه الأمر.

This letter is issued by the employee upon contract termination and completion of service.

أصدرت الشهادة بناء على طلب الموظف وخدمته خلال فترة العمل لدى صاحب العمل.

Full name	عماد عبدالمحسن طة عطية	الاسم الكامل
ID / Iqama number	2174504536	رقم الهوية / الإقامة
Nationality	مصري	الجنسية
Company name	مؤسسة عبدالله خالد بن عبدالله خليص للسفر و السياحة	اسم المنشأة
Job title	فني ديكور	المسمى الوظيفي
Job type	عقد بدوام كامل	نوع الوظيفة
Service duration	09/03/2023 - 08/03/2025	مدة الخدمة
Company name	مؤسسة عبدالله خالد بن عبدالله خليص للسفر و السياحة	اسم المنشأة
Job title	فني ديكور	المسمى الوظيفي
Job type	عقد بدوام كامل	نوع الوظيفة
Service duration	09/03/2023 - 08/03/2024	مدة الخدمة

This letter has been issued based on employee's request without any liability on Qiwa or HRSD. Certificate is reviewed and approved by the employer and **does not need to be signed nor stamped**. To validate this certificate, please scan the below QR Code and enter Certificate's information to verify its content.

وقد اعطي هذه الإفادة بناء على طلبه ودون أدنى مسؤولية على منصة قوى. الشهادة معتمدة ولا تحتاج إلى توقيع أو ختم. للتحقق من صحة الشهادة قم بمسح الرمز أدناه ثم أدخل رقم الشهادة.

Human Resources and  
Social DevelopmentApproved by Ministry of Human Resources and Social Development  
مؤثق ومعتمد من قبل وزارة الموارد البشرية والتنمية الاجتماعية

Verify certificate



Issue date: 17/05/2024

Certificate ID: -

Saved at: 17/05/2024

تاريخ الإصدار: 17/05/2024

رقم الشهادة: -

تم الحفظ في: 17/05/2024

## شهادة الخدمة Service Certificate

To whom it may concern,

إلى من يهمه الأمر،

This letter is issued by the employee upon contract termination and completion of service.

أصدرت الشهادة بناء على طلب الموظف وخدمته خلال فترة العمل لدى صاحب العمل.

Full name	عماد عبدالمحسن طة عطية	الاسم الكامل
ID / Iqama number	2174504536	رقم الهوية / الإقامة
Nationality	مصري	الجنسية
Company name	شركة ماسه المتقدمة للتجارة شركة شخص واحد	اسم المنشأة
Job title	فني عرض ( ديكور )	المسمى الوظيفي
Job type	أخرى	نوع الوظيفة
Service duration	04/05/2016 - 09/10/2019	مدة الخدمة

This letter has been issued based on employee's request without any liability on Qiwa or HRSD. Certificate is reviewed and approved by the employer and does not need to be signed nor stamped. To validate this certificate, please scan the below QR Code and enter Certificates information to verify its content.

وقد أُصدرت هذه الإقامة بناء على طلبه ودون أي مسؤولية على منصة قوى. الشهادة معتمدة ولا تحتاج إلى توقيع أو ختم. للتحقق من صحة الشهادة قم بفتح الرمز أدناه ثم أدخل رقم الشهادة.

Human Resources and  
Social DevelopmentApproved by Ministry of Human Resources and Social Development  
مؤتمت ومُعتمد من قِبَل وزارة الموارد البشرية والتنمية الاجتماعية

Verify certificate